
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 590

Hvor længe har ministeriet haft kendskab til, at man i 2016 ikke havde realiseret et ene-

ste ton kvælstof via de kollektive virkemidler, og at man i 2017 kun realiserede 3 ton - og

derfor var langt bagud i forhold til de planlagte reduktioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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